

台灣林業科學

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

31 卷 1 期
中華民國 105 年 3 月

Vol. 31 No. 1 March 2016

ISSN 1026-4469
GPN 2007500009

TAIWAN JOURNAL OF FOREST SCIENCE

研究報告

- 江昱仁、汪大雄·登山健行者遊憩動機與活動涉入對地方依附影響之研究..... 1
- 林冠宏、林敏宜、王大中、吳晏珊·歐洲黑楊X毛白楊藉農桿菌轉殖*mtlD*基因提高其耐鹽性..... 19
- 李隆恩、林裕仁、顏添明·刺竹(*Bambusa stenostachya*)地上部生物量模式及碳貯存量之推估..... 37
- 陸象豫·恆春半島降雨特性及其變遷之研究..... 49

研究簡報

- 謝寶森、林宗鍵、梁世雄·入侵鳥種菲律賓輝椋鳥在高雄市市區公園之生殖生物學研究..... 61
- 鍾明哲·四葉多莢草(石竹科)，台灣北部新馴化植物..... 69

Research papers

- Chiang YJ, Wang DH.** Evaluation of Recreation Motivation and Activity Involvement in Affecting Place Attachment by Hikers 1
- Lin KH, Lin MY, Wang TC, Wu YS.** Efficient *Agrobacterium*-mediated Transformation of *Populus nigra* x *Populus tomentosa* Expressing the *MtlD* Gene Improves Salt Tolerance 19
- Li LE, Lin YJ, Yen TM.** Using Allometric Models to Predict the Aboveground Biomass of Thorny Bamboo (*Bambusa stenostachya*) and Estimate Its Carbon Storage 37
- Lu SY.** Study of Rainfall Characteristics and Their Changes on the Hengchun Peninsula 49

Research notes

- Shieh BS, Lin CJ, Liang SH.** Breeding Biology of the Invasive Asian Glossy Starling (*Aplonis panayensis*) in Urban Parks of Kaohsiung City, Southern Taiwan 61
- Jung MJ.** *Polycarpon tetraphyllum* (L.) L. (Caryophyllaceae), a Newly Naturalized Species in Northern Taiwan..... 69

Taiwan Journal of Forest Science

台灣林業科學

Volume 31 Number 1 March 2016